
 

  
 

Institutionen för lingvistik Institutionsstyrelsens sammanträde 
 2023-11-14 
 
 
Deltagare: Mattias Heldner, prefekt  
 Ingela Holmström, stf prefekt  
 Elin Allzén 
 Eira Balkstam  
 Molly Flinkfeldt Jansson 
 Maria Koptjevskaja Tamm 
 Oskar Ljung 
 Jeffy Mwakalinga 
 Tove Nilsson Gerholm 
 Krister Schönström  
 Carla Wikse Barrow 
 Marcin Włodarczak 
 Bernhard Wälchli 
 Robert Östling 
 Cilla Nilsson, sekreterare 
 
Särskilt kallade : Lisa Gustavsson och Pia Simper-Allen. 
Teckenspråkstolkar: Ann-Sofi Edvall och Sara Åström. 
 
 
 

1. Fastställande av dagordning och utseende av justerare. Dagordningen fastställdes och Tove Nilsson Gerholm 
utsågs till justerare. 

2. Förslag till uppdaterade riktlinjer för bemanning. 
Föredragande: Robert Östling. 

Styrelsen diskuterade förslaget vilket sedan godkändes 
med vissa förändringar. 

3. Förslag till styrdokument för textseminarier för doktorander vid 
Institutionen för lingvistik. 
Föredragande: Bernhard Wälchli. 

Styrelsen godkände förslaget. 

4. Individuell studieplan för Crina Tudor.  
Föredragande: Bernhard Wälchli. 

Styrelsen godkände Crina Tudors studieplan med 
möjlighet att ändra det avsnitt som rör högskole-
pedagogiska kurser. 

5. Kursplaner för fastställande. 
Föredragande: Pia Simper-Allen. 

• LIN019 Språkens historia, 7,5 hp (GN)  
• LIM033 Statistik för språkvetare, 7,5 hp (AN) 
• LIN523 Tillämpad programmering för lingvister, 15 hp (GN) 
• LITK10 Teckenspråk i teori och praktik I, 30 hp (GN) 
• LIT410 Teckenspråk som nybörjarspråk, 30 hp (GN) 
• LIT401 Svenskt teckenspråk I, 10 hp (GN) 
• LIT412 Svenskt teckenspråk II, 10 hp (GN) 
• LIT403 Dövas kultur och historia, 5 hp (GN) 

• LITK21 Teckenspråk i teori och praktik II, 30 hp (GN) 
• LIT413 Svenskt teckenspråk III, 10 hp (GN) 
• LIT419 Kontrastivt perspektiv på svenskt teckenspråk, 7,5 hp  
• LIT404 Svenskt teckenspråk IV, 7,5 hp (GN) 

Samtliga kursplaner fastställdes utom LIN523 som 
bordlades. 
 
 
 

6. Klagomål till institutionen från en student angående 
mastersprogrammet. 
Föredragande: Oskar Ljung (Studentrådet). 

Oskar redogjorde för klagomålen som kommit in till 
Studentrådet. Styrelsen diskuterade ärendet och 
beslutade att hänvisa till Utbildningsberedningen för 
vidare diskussion om hur masterprogrammet kan 
förbättras. 

7. Miljöinformataion. 
Föredragande: Jeffy Mwakalinga 

Jeffy informerade om det nya verktyget Qlic Sense som 
bland annat kan visa institutionens koldioxidutsläpp. 

 



 

8. Information från student- och doktorandråd. Oskar Ljung: 
• Studentådet ska genomföra en arbetsmarknadsdag 
 14/11. 
 
Carla Wikse Barrow: 
• Information om det skrivinternat som doktoranderna 
 planerar. Styrelsen beslöt att bidragsansökningarna till 
 internatet ska hanteras vid nästa IS. 

9.  Information från studierektorerna. Lisa Gustavsson: 
• Eventuella korrigeringar mot bemanningsplanen för  
 2023 bör rapporteras in snarast. Inom kort kommer  
 också bemanningsplanen för 2024 att distribueras. 

10. Information från prefekt.  

 
 

Mattias Heldner: 
• Luciafirandet kommer att kunna genomföras som 
 vanligt. Pentryrenoveringen hinner inte påbörjas till 
 dess.  
• Punkter som kommit upp i samband med lokal-
 optimeringsprojektet. 
 - De som jobbar mycket hemma kommer inte alltid 
  kunna behålla egna rum. 
 - SUBIC:s seminarierum kommer att bli bokningsbart 
  efter årsskiftet. 
 - Ett par mötesrum på Albano går att boka gratis. 
 - Ett antal datorsalar med upp till 64 platser finns på 
  Albano. 
 - I samband med pentryrenoveringen kommer C 389 
  inte längre klassas som undervisningsal vilket innebär 
  en minskad kostnad för institutionen. 
• Val av IS-ledamöter för nästa mandatperiod kommer att 
 äga rum inom kort. 
• Det blir lunchfest 20/12, glöm inte att svara på 
 utskicket. 
• Hög tid att lämna in årets ansökningar om  
 friskvårdsbidrag. 
• Medarbetarenkäten avslutad och institutionen hade en 
 hög svarsfrekvens. Sammanställningen kommer i 
 december. 
 
Ingela Holmström: 
• Områdesnämnden har beslutat om fördelningen av  
 BULA-medel de närmaste tre åren. Oförändrad summa 
 för institutionen nästa år och en ökning åren därefter. 
• Rektorskansliet har beslutat att Lexikon-projektet 
 fortsatt ska få medel från det nationella anslaget 
 

   

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 
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